
                                                                    MÖTESPROTOKOLL                                      
Datum 23-05-30

Plats: Mötet hölls hos Christer Andersson.

Mötestyp: Styrelsemöte vid Båleröds samfällighetsförening/4-2023.
Deltagare: Christer Andersson, Eva Solvang, Per Paulsson och Per Vaadal. Morten Nordeide deltog via 

länk.

Kopia till: Anslagstavlan, hemsidan och email.

AKTIVITET
4.1  Ordförande Christer Andersson hälsade välkommen och öppnade mötet.

 Mötesprotokoll 3/2023 gicks igenom och lades till handlingarna.

4.2        Ekonomi
 Vi gick igenom ekonomin per 30/5. Likviditeten är bra. Nästan samtliga medlemmar har 

betalat in den del av årsavgiften som förföll den 25/5, men några har betalat utan att ta med 
momsen. Den lägger vi till på slutfakturan som skall betalas sista september. 

 Vi gör en noggrann uppföljning av ekonomin vad gäller eventuell fortsättning av VA-projektet
hösten 2023. Föreningsstämman 2023 öpnade för att faktureringsavgiften kan höjas med 
kronor 500,- om detta kan bidraga till ett ekonomisk underlag för byggstart i september. 
Innan eventuell uppstart av Va-projektet sker, måste några båtar på 
båtuppställningsplatsen flyttas. Detta skall ske före den 15 aug. Kontakt skall ske snarast 
med de som berörs. Flyttingen är en förutsättning för att nämnda Va-projekt kan genomföras.

4.3        Vatten och avlopp
 Vattenproduktionen var normal under april-maj och driften är stabil. 
 Vattenprov togs den 27 april och var godkänt.
 Styrelsen prioriterar att tryckstägrningsstationen vid stigen, Dalvägen – Starkmanbacken, blir 

uppustsat/återställd i loppet av sommaren. En arbetsgrupp vill utföra jobbet. Elfirma och 
rörledningsfirma måste också anlitas. 

4.4        Vägar
 Det årliga vägunderhållet kommer att ske under hösten.
 Styrelsen har beslutat att åtgärda vägen vid Starkmanhusen. Viss dikesgrävning skall ske och 

vägen skall uppgrusas. 
 Det kommer bli genomfört spolning av trummor/dagvattenledning på Näsetvägen, mellan 

Dalvägen och Vesslevägen, i loppet av sommaren. 
 Blomlådorna skall ställas på plats och plantering skall ske före mittsommar. 

4.5         Allmänningen
 Om tid och ekonomin tillåter det, kommer diken och trummor vid stigen från Sjövägen till 

Starkmanshusen bli åtgärdat i loppet av sommaren. 

4.6        Aktuella uppgifter.
  



4.7         Information
 Kontakt skall tas med Ellevio vad gäller kommande elstöd som föreningen kan ta del av. 
 Strömstads kommun har infört  ELDNINGSFÖRBUD inom hela kommunen! 

4.8         Övriga frågor 
 OBS. De regler och bestämmelsen som finns för strandnära områden skall följas och 

respekteras!  Styrelsen är informerad om att arbeten är utförda vad gäller en stenpir som 
bl a har förbättrats med cement. Styrelsen har informerat om att detta är gjort utan 
tillstånd och på eget bevåg och den som har utfört nämnda arbete bär med detta totalt 
ansvar gentemot kommun/länsstyrelse. 

4.9       Mötets avslutning.
      Christer avslutade mötet. Nästa styrelsemöte skall hållas hos Christer den 15/8 kl 18.00.      

Protokollförare                                              Justerare

Eva Solvang                                                  Christer Andersson
 


